

شروط وأحكام إحالة صديق

More Than Trading

PU Prime Limited

Email : info@puprime.com

Web : www.puprime.com

Address : CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles

PU Prime هو الاسم التجاري لشركة PU Prime Limited ("الشركة" أو "نحن" أو "نحن" أو "خاصتنا" أو "أنفسنا" حسب الاقتضاء) وهي مرخصة ومنظمة من قبل هيئة الخدمات المالية في سيشيل تحت رقم SD050. الشركة مسجلة في سيشيل ويقع مقرها في CT House، مكتب 1A، بروفيننس، ماهي، سيشيل.

هذا العرض متاح اعتبارًا من 5 أكتوبر 2022

1. هذا العرض متاح لجميع عملاء بي يو برايم (باستثناء عملاء من منطقة الصين الكبرى والهند وباكستان).
2. من خلال المشاركة في هذا الترويج، يقر كل من العميل المشارك والمعالج (العميل الحالي) بأنهم قد قرأوا ووافقوا على الالتزام بشروط وأحكام هذا العرض.
3. يجب ألا يروج المعالج لنفسه كوكيل أو وسيط مالي مستقل أو شريك تابع لبي يو برايم.
4. يُسمح للعملاء الخاضعين للوسطاء المعرفين بالمشاركة. حسابات التداول الخاصة بالوسطاء المعرفين غير مؤهلة للعرض الترويجي. يُسمح للعملاء التابعين للشركات التابعة بالمشاركة. لا يُسمح لحسابات التداول المفتوحة بواسطة رابط خاص بالعمولة بالمشاركة في العرض الترويجي.
5. يجب أن يكون أي عميل يتم إحالته من قبل المعالج إلى بي يو برايم في إطار "عرض إحالة صديق" عميلًا جديدًا حقيقيًا يفتح حسابًا حقيقيًا جديدًا (أي ليس حسابًا "تجريبيًا") عبر الرابط الذي يقدمه بي يو برايم للمعالج خلال فترة الترويج ويستوفي المعايير الأخرى المبينة في هذه الشروط.
6. نوع الحساب: باستثناء حساب السنت وحسابات PAMM وحسابات MAM.
7. إذا كان المحيل والإحالة من دول المستوى 1 ويستوفيان الشروط التالية: يحق للمحيل والإحالة الحصول على مكافأة بمبلغ 150 دولارا أمريكيا و 100 دولار أمريكي (أو ما يعادلها).
- يسمح المحيل لأصدقائه بتسجيل حساب حقيقي (بمعنى ، ليس حسابا "تجريبيًا") مع PU Prime عبر رابط الإحالة الخاص به / بها المقدم من PU Prime.
- الإيداع الأولي للعمل المحال يساوي أو أكثر من 500 دولار أمريكي (أو ما يعادلها) في حساب التداول الخاص به / بها في غضون شهر 1 بعد فتح حساب التداول الحقيقي الخاص به.
- * لا تعتبر الإيداعات التي تتم باستخدام العملة المشفرة أو المحفظة الإلكترونية صالحة لهذا العرض الترويجي.
- يكمل العميل المحال تداول 3 عقود قياسية لمنتجات FX أو BTCUSD أو ETHUSD أو الذهب أو الفضة أو النفط الخام التي تقدمها PU Prime في غضون شهر 1 بعد فتح حساب التداول الحقيقي الخاص به.
- * يجب أن تُحتفظ بالمراكز لمدة تزيد عن 30 دقيقة لتُعتبر صالحة للترويج.
- سيتم منح مكافآت إحالة الأصدقاء بعد 7 أيام من استيفاء متطلبات الترويج. ستقوم إدارة المخاطر بالتحقق خلال الفترة البالغة 7 أيام عما إذا كان هناك أي نشاط تداول غير قانوني.

سيتم عرض مكافأة الإحالة على صفحة الترويج داخل بوابة العميل وتعرض في شكل قسيمة تبادل. بعد اكتمال العميل المحيل لشروط المرحلة المقابلة، يمكن لكل من الأطراف الحصول على قسيمة التبادل المقابلة. عند اكتمال العميل المحيل لحجم المعاملات المقابل، يمكنهم النقر على "استبدال"، وسيتم تحويل مبلغ القسيمة إلى رصيد الحساب التداول تلقائيًا.

القسيمة المعروضة في مراحل مختلفة.

المشارك	تم فتح الحساب بنجاح USD (أو ما يعادلها)	تم إيداع الأموال بنجاح USD (أو ما يعادلها)	تم إتمام حجم التداول بنجاح USD (أو ما يعادلها)
المشير	20	50	80
المحال	20	30	50

8. إذا كان المحيل والإحالة من دول Tier2 ويستوفيان الشروط التالية: يحق للمحيل والإحالة الحصول على مكافأة بمبلغ

100 دولار أمريكي و 50 دولارا أمريكيا (أو ما يعادلها).

- يسمح المحيل لأصدقائه بتسجيل حساب حقيقي (بمعنى ، ليس حسابا "تجريبيا") مع PU Prime عبر رابط الإحالة الخاص به / بها المقدم من PU Prime.
- الإيداع الأولي للعميل المحال يساوي أو أكثر من **500 دولار أمريكي** (أو ما يعادلها) في حساب التداول الخاص به / بها في غضون شهر 1 بعد فتح حساب التداول الحقيقي الخاص به.
- * لا تعتبر الإيداعات التي تتم باستخدام العملة المشفرة أو المحفظة الإلكترونية صالحة لهذا العرض الترويجي.
- يكمل العميل المحال تداول **3 عقود** قياسية لمنتجات **FX** أو **BTCUSD** أو **ETHUSD** أو الذهب أو الفضة أو النفط الخام التي تقدمها PU Prime في غضون شهر 1 بعد فتح حساب التداول الحقيقي الخاص به.
- * يجب أن تحتفظ بالمراكز لمدة تزيد عن 30 دقيقة لتُعتبر صالحة للترويج.
- سيتم منح مكافآت إحالة الأصدقاء بعد 7 أيام من استيفاء متطلبات الترويج. ستقوم إدارة المخاطر بالتحقق خلال الفترة البالغة 7 أيام عما إذا كان هناك أي نشاط تداول غير قانوني.

سيتم عرض مكافأة الإحالة على صفحة الترويج داخل بوابة العميل وتعرض في شكل قسيمة تبادل. بعد اكتمال العميل المحيل لشروط المرحلة المقابلة، يمكن لكل من الأطراف الحصول على قسيمة التبادل المقابلة. عند اكتمال العميل المحيل لحجم المعاملات المقابل، يمكنهم النقر على "استبدال"، وسيتم تحويل مبلغ القسيمة إلى رصيد الحساب التداول تلقائياً.

القسيمة المعروضة في مراحل مختلفة.

المشارك	تم فتح الحساب بنجاح USD (أو ما يعادلها)	تم إيداع الأموال بنجاح USD (أو ما يعادلها)	تم إتمام حجم التداول بنجاح USD (أو ما يعادلها)
المشير	20	30	50
المحال	10	20	20

المستويات البلدية.

الدول من المستوى 1	الدول من المستوى 2
المملكة المتحدة، فرنسا، كندا، ألمانيا، الدنمارك، سويسرا، النرويج، هولندا، السويد، النمسا، أيرلندا	بلدان ومناطق أخرى غير الدول من المستوى 1

9. تعتمد مكافأة الإحالة على بلد المحال. على سبيل المثال: إذا كان المشير في بلد من المستوى 1 وكان المحال في بلد من

المستوى 2، فإن مكافأة الإحالة تتوافق مع معايير بلد من المستوى 2.

10. يحق للمشير أن يُحال بنجاح حتى 5 عملاء جدد. سيتم اعتبار الإحالات الإضافية بناءً على تقدير بي يو برايم.

الشروط والأحكام العامة

تتطبق الشروط التالية على جميع العروض، ما لم يُذكر خلاف ذلك بوضوح.

- لا يمكن استخدام العروض بالتزامن مع أي عرض آخر.
- يجب على المشير والمحال الامتثال دائماً للقوانين واللوائح (بما في ذلك ولكن لا يقتصر على حماية البيانات وقواعد منع البريد المزعج) المعمول بها للمشير والمحال أو السلطة القانونية التي يحمل فيها المشير والمحال إقامتهما.

- يتحمل المحيل والإحالة طوال مشاركته في هذا البرنامج مسؤولية التصرف بحسن نية في جميع الأوقات ويجب ألا يقدم أي إقرارات أو بيانات خاطئة أو مضللة فيما يتعلق ب PU Prime و / أو البرنامج و / أو الانخراط في أي ممارسة أخرى قد تؤثر سلباً على صورة أو مصداقية أو سمعة PU Prime.
- سيقوم المحيل والإحالة بتعويض PU Prime والحفاظ على تعويض PU Prime عند الطلب فيما يتعلق بجميع الالتزامات والتكاليف والمطالبات والنققات من أي نوع كانت والتي تعاني منها PU Prime أو نتيجتها مباشرة أو غير مباشرة لأي فشل من قبل المحيل والإحالة في أداء أي من التزامات المحيل والإحالة بموجب هذه الشروط.
- لم يتم تصميم عروض PU Prime لتغيير أو تعديل تفضيل المخاطر للفرد أو تشجيع الأفراد على التداول بطريقة لا تتفق مع استراتيجيات التداول الخاصة بهم.
- يجب على العملاء التأكد من أنهم يديرون حساب التداول الخاص بهم بطريقة تتفق مع مستوى راحتهم في التداول.
- تخضع الحسابات الجديدة للموافقة وفقاً لإجراءات فتح حساب PU Prime. يجب على الأفراد الذين يتقدمون بطلب للحصول على حساب التحقق من القوانين واللوائح المحلية قبل التقدم بطلب للحصول على حساب مع PU Prime.
- تحتفظ PU Prime بالحق في رفض أي طلب أو إشارة للمشاركة في أي عرض ترويجي وفقاً لتقديرها الخاص ، دون الحاجة إلى تقديم أي مبرر أو شرح أسباب هذا الرفض.
- تحتفظ PU Prime بالحق وفقاً لتقديرها المطلق في إنهاء مشاركة المحيل والإحالة في هذا البرنامج و / أو إلغاء أو إبطال المكافأة أو الأرباح المكتسبة دون أن تكون مسؤولة عن أي عواقب في حالة ارتكاب المحيل و / أو أي إحالة و / أو اشتبهت PU Prime في أي احتيال في استخدام و / أو إساءة استخدام هذا البرنامج و / أو إساءة استخدام المكافأة و / أو أي محاولة للتواطؤ و / أو التلاعب و / أو سوء النية و / أو الأفعال التي لا تتوافق مع روح هذا البرنامج و / أو المراجعة و / أو غيرها من أشكال التداول الخادع أو الاحتيالي و / أو أي نشاط آخر و / أو الوصول إلى الشروط و / أو الاتفاقيات التشغيلية و / أو شروط عمل PU Prime.
- يجوز ل PU Prime في أي وقت إجراء تغييرات على هذه الشروط والأحكام وسنخطرك بهذه التغييرات عن طريق نشر الشروط المعدلة على موقع PU Prime الإلكتروني. ننصحك بمراجعة هذه الشروط بانتظام ، ومن خلال استمرار استخدامك لموقع PU Prime وخدماته ، فإنك تقبل أي شروط معدلة من هذا القبيل. تحتفظ PU Prime بالحق في تعديل أو إلغاء أي عروض وفقاً لتقديرها الخاص في أي وقت.
- يجوز ل PU Prime في أي وقت ، وفقاً لتقديرها الخاص ، إيقاف أو إيقاف أي من عروضها الترويجية.
- لن تكون PU Prime مسؤولة عن أي خسارة أو تكاليف أو نفقات أو أضرار قد يتم تكبدها فيما يتعلق بهذا العرض والتي لا يجوز استبعادها بموجب هذه الشروط بموجب القانون.
- في حالة وجود أي شك في وجود مراكز تأمين أو تحوط، تحتفظ PU Prime بالحق في رفض إصدار المكافآت، أو استعادة المكافآت الموزعة.
- إذا تمت ترجمة هذه الشروط والأحكام إلى لغة أخرى غير الإنجليزية ، فإن النسخة الإنجليزية من الشروط تسود في حالة وجود تعارض.
- مقدم هذا العرض هو PU Prime Limited (ترخيص رقم. SD050).



Refer A Friend Terms and conditions

More Than Trading

PU Prime Limited

Email : info@puprime.com

Web : www.puprime.com

Address : CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles

PU Prime is the commercial name of PU Prime Limited (the "Company", "us", "we", "our", "ours" or "ourselves" as appropriate) and is authorised and regulated by the Financial Services Authority of Seychelles under number SD050. The Company registered in Seychelles and located at CT House, Office 1A, Providence, Mahe, Seychelles.

This offer is available from 5th October 2022

1. This offer is available to all PU Prime's Clients (excluding clients from Greater China region, India and Pakistan).
2. By participating in this promotion, both the client and the referrer (existing client) acknowledge they have read and agreed to be bound by these Terms and Conditions.
3. The referrer must not promote themselves as an agent, IB or Affiliate of PU Prime.
4. Clients under IBs are allowed to participate. IBs' own trading accounts are ineligible for the promotion. Clients under Affiliates are allowed to participate. The trading accounts opened by an Affiliate's own link are not allowed to participate in the promotion.
5. Any client referred by the referrer to PU Prime under the "Refer a Friend Promotion", must be a genuine new client that opens a new live account (meaning, not a "demo" account) via the relevant link provided by PU Prime to the referrer during the promotion period and satisfy the other criteria contained in these terms.
6. Account type: excluding Cent Account, PAMM and MAM accounts.
7. If the referrer and referral are from **Tier1 countries** and meet the following conditions: The referrer and the referral are entitled to receive a reward in amount of 150 USD and 100 USD (or equivalent).
 - The referrer let his/her friends to register a live account (meaning, not a "demo" account) with PU Prime via his/her referral link provided by PU Prime .
 - The referred client's initial deposit is equal to or more than **500 USD** (or equivalent) into his/her trading account within 1 month after his/her live trading account opened.
 - ***Deposits made using cryptocurrency or e-wallet are not considered valid for this promotion.**
 - The referred client completes **3 standard lots** trade of **FX, BTCUSD, ETHUSD, Gold, Silver or Crude Oil** products provided by PU Prime within 1 month after his/her live trading account opened.
 - *Positions need to be held for >30 minutes to be considered valid for the promotion.
 - Refer A Friend bonuses will be given 7 days after meeting the promotion requirements. The risk department will verify within the 7 days if there is any illegal trading activity.

This refer reward display within the client portal promotion page and be shown in the form of exchange coupon. After the referred client complete the conditions of the corresponding phase, both parties can obtain the corresponding exchange coupon. After the referred client complete the corresponding transaction volume, they can click the “Redeem”, the coupon amount will be transferred to the balance of the trading account automatically.

The coupon shown at different stage:

Participant	Open Account Successfully USD (or equivalent)	Deposit Successfully USD (or equivalent)	Trading Volume Completed USD (or equivalent)
Referrer	20	50	80
Referral	20	30	50

8. If the referrer and referral are from **Tier2 countries** and meet the following conditions: The referrer and the referral are entitled to receive a reward in amount of 100 USD and 50 USD (or equivalent).
- The referrer let his/her friends to register a live account (meaning, not a “demo” account) with PU Prime via his/her referral link provided by PU Prime.
 - The referred client’s initial deposit is equal to or more than **500 USD** (or equivalent) into his/her trading account within 1 month after his/her live trading account opened.
 - ***Deposits made using cryptocurrency or e-wallet are not considered valid for this promotion.**
 - The referred client completes **3 standard lots** trade of **FX, BTCUSD, ETHUSD, Gold, Silver or Crude Oil** products provided by PU Prime within 1 month after his/her live trading account opened.
 - *Positions need to be held for >30 minutes to be considered valid for the promotion.
 - Refer A Friend bonuses will be given 7 days after meeting the promotion requirements. The risk department will verify within the 7 days if there is any illegal trading activity.

This refer reward display within the client portal promotion page and be shown in the form of exchange coupon. After the referred client complete the conditions of the corresponding phase, both parties can obtain the corresponding exchange coupon. After the referred client complete the corresponding transaction volume, they can click

the “Redeem”, the coupon amount will be transferred to the balance of the trading account automatically.

The coupon shown at different stage:

Participant	Open Account Successfully USD (or equivalent)	Deposit Successfully USD (or equivalent)	Trading Volume Completed USD (or equivalent)
Referrer	20	30	50
Referral	10	20	20

Country Tiers:

Tier 1 Countries	Tier 2 Countries
UK, France, Canada, Germany, Denmark, Switzerland, Norway, Netherlands, Sweden, Austria, Ireland	Countries and regions other than Tier 1 countries

9. The refer reward is based on the country of the referral. For example: if the referrer is in the country of Tier1 and the referral is in the country of Tier2, then the refer reward is in accordance with the standard of Tier2 country.
10. The Referrer is entitled to successfully refer up to 5 (five) new clients. Additional referrals will be considered at the discretion of PU Prime.

GENERAL TERMS AND CONDITIONS

The following conditions apply to all offers, unless explicitly stated otherwise:

- Offers cannot be used in conjunction with any other offer.
- Referrer and referral shall always comply with the laws and regulations (including but not limited to data protection and anti-spamming rules) applicable to the referrer and referral or to the jurisdiction in which the referrer and referral has his/her residence.
- The referrer and referral throughout his/her participation in this program undertakes the responsibility to act in good faith at all times and must not make any false or misleading representations or statements with respect to PU Prime and or the program and/or engage in any other practice which may affect adversely the image, credibility or the reputation of PU Prime.
- The referrer and referral will indemnify PU Prime and keep PU Prime indemnified on demand in respect of all liabilities, costs, claims, demands and expenses of any nature whatsoever which PU Prime suffers or incurs as a direct or indirect result of any failure by the referrer and referral to perform any of the referrer's and referral's obligations under these terms.

- PU Prime offers are not designed to alter or modify an individual's risk preference or encourage individuals to trade in a manner inconsistent with their own trading strategies.
- Clients should ensure that they operate their trading account in a manner consistent with their trading comfort level.
- New accounts are subject to approval as per PU Prime' account opening procedure. Individuals who apply for an account must check their local laws and regulations before applying for an account with PU Prime.
- PU Prime reserves the right to decline any application or indication to participate in any promotion at its sole discretion, without the need to provide any justification or explain the reasons for such a decline.
- PU Prime reserves the right at its absolute discretion to terminate the referrer's and referral's participation in this program and/or cancel or nullify the reward or profit gained without being liable for any consequences should the referrer and/or any referral commit and/or PU Prime suspects any fraud in the use of and/or abuse of this program and/or misuse of the reward and/or any attempt of collusion and/or manipulation and/or bad faith and/or acts which are not in the spirit of this program and/or arbitrage and/or other forms of deceitful or fraudulent trading and/or other activity and/or reach of the terms and/or the operative agreements and/or of PU Prime's business terms.
- PU Prime may at any time make changes to these Terms and Conditions and will notify you of these changes by posting the modified terms on PU Prime website. You are advised to revise these terms regularly, and by your continued use of PU Prime website and services that you accept any such modified terms. PU Prime reserves the right to modify or cancel any offers at its sole discretion at any time.
- PU Prime may at any time, at its sole discretion, cease or discontinue any of its promotions.
- PU Prime will not be liable for any loss, costs, expense or damage which may be suffered in connection with this offer and which by law may not be excluded by these terms.
- In the event of any suspicion of lock-up or hedging positions, PU Prime reserves the right to refuse the issuance of rewards, or reclaim the distributed rewards.
- If these Terms and Conditions are translated into a language other than English, then the English version of the terms shall prevail where there is an inconsistency.
- The provider of this offer is Pacific Union (Seychelles) Limited (License No. SD050).